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Verslag Algemene Ledenvergadering 27 november 2023 
 

 

Afwezig met kennisgeving 

Gijsbert Klein, Martin de Bruin, Alfons van Lieshout, Ilonka Hartsink en Thierry Bek. 

 

 

Opening 

Om 19:31 uur opent voorzitter Ad Spruit de jaarvergadering en heet iedereen van harte welkom op de 

ledenvergadering in de kantine van locatie Zuid. Er zijn in totaal 43 personen aanwezig bij deze 

vergadering.  

 

De voorzitter vraagt een moment stilte voor de overledenen van het afgelopen seizoen en alle andere 

personen die ons dierbaar zijn. 

 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

Het afsluitingsfeest van kantine Zuid zal plaatsvinden op 09-12-2023 en het openingsfeest en de 

nieuwjaarsreceptie zal worden gehouden op 06-01-2024 in de verbouwde kantine van locatie Noord. 

 

Het bestuur heeft een verslag van de vertrouwenscontactpersonen ontvangen. Waar nodig zijn acties 

opgepakt en nieuwe gedragsregels zijn opgesteld en inzichtelijk op de website. 

 

Hennie Verhoef krijgt van de voorzitter een zwemvest cadeau vanwege het feit dat hij met zijn 

maaimachine in het water is gereden. Wij willen als vereniging dat iedere vrijwilliger veilig zijn werk 

kan doen 😊. 

 

 

Waar zijn we trots op in het seizoen 2022 - 2023 

De voorzitter geeft een overzicht van diverse zaken waar we als vereniging best trots op mogen zijn. 

We hebben het heel vaak over de zaken die niet goed gaan maar er gaan ook heel veel zaken wel goed 

binnen onze vereniging. De onderstaande zaken worden belicht zonder andere zaken te kort te doen. 

• Verbouwing kantine Noord 

• Doorstroming jeugd naar alle seniorenteams 

• Jeugd naar A-selectie 

• Groeiend aantal meiden jeugd 

• Feesten met veel gezelligheid en saamhorigheid 

• Samenwerking Voetbalopleidingscentrum 

• Grote vaste kern vrijwilligers 

• Professionalisering jeugdafdeling 

• Prestaties jeugd en senioren 

• Meer dan 200 coördinatoren, leiders, trainers, vrijwilligers 

• Champions League met finale in januari en juni 
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• 48 jeugdteams 2 keer trainen en wedstrijd 

• Kantineteam zorgt voor hapje en drankje 

• Leuke activiteiten voor de jeugd 

 

 

Afsluiting seizoen 2022 - 2023 

Er zijn verder geen opmerkingen over de onderstaande documenten waarmee de documenten 

formeel worden vastgesteld. 

• Agenda Algemene Ledenvergadering 27-11-2023 

• Jaarverslag bestuur seizoen 2022-2023 

• Verslag Raad van Toezicht seizoen 2022-2023 

 

Financieel jaarverslag 2022 - 2023 

Penningmeester Hans van der Stok presenteert het financieel jaarverslag 2022 – 2023 en de begroting 

voor het seizoen 2023 - 2024. Voor het seizoen 2022 – 2023 hebben we een positief resultaat van  

€ 1.000,- waarbij € 1.000,- ook was gebudgetteerd. 

 

 

Kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Thierry Bek en Gijsbert Klein, heeft de boekhouding 

gecontroleerd en op 22 november 2023 decharge verleend voor de administratie van het seizoen  

2022 - 2023. 

 

De kascontrolecommissie voor het seizoen 2023 – 2024 wordt uitgevoerd door Gijsbert Klein en Jos 

Snel. 

 

 

Begroting seizoen 2023 - 2024 

De begroting voor het seizoen 2023 – 2024 gaat uit van een negatief resultaat van afgerond  

€ 8.000,-. Dit wordt mede veroorzaakt door het wegvallen van éénmalige meevallers van het seizoen 

2022 – 2023, de rentekosten van de leningen over een heel jaar en de afschrijvingskosten door 

oplevering van de vernieuwde kantine. 

 

 

Vragen financiën 

Na uitleg door de penningmeester van het resultaat en de begroting was er gelegenheid tot het stellen 

van vragen.  

 

Vraag Dick Eskes: is de hypotheek rente vast? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Ja, 4,5%. Dit is in de cijfers verwerkt. 
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Vraag Willem van Heumen: De kantine is toch al verkocht? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Mondeling is de kantine verkocht maar nog niet gepasseerd bij de 

notaris. 

 

 

Contributieverhoging 

De penningmeester geeft aan dat per 1 juli 2023 de contributie van 8% is doorgevoerd zoals tijdens de 

vorige ledengadering van 27-11-2023 is besloten. Om een gezonde financiële basis te behouden zal de 

contributie aan het begin van het seizoen 2024 – 2025 met gemiddeld 5% worden verhoogd. 

 

De leden geven akkoord op de verhoging van gemiddeld 5% voor de contributie van het seizoen  

2024 – 2025. 

 

T.a.v. het overzicht van de contributieverhoging werd de onderstaande vraag gesteld. 

 

Vraag Wim van Haren: Er staat in het overzicht G-voetbal maar dat hebben we niet meer. 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Klopt er is geen G-voetbal meer maar dat geldt ook voor 

zaalvoetbal. Vooralsnog laten we dit nog in het totaal overzicht staan. 

 

 

Gemeente - Buitensportaccommodaties 

De voorzitter geeft aan dat de gemeente Montfoort een beleid buitensportaccommodaties heeft 

opgesteld om meer duidelijkheid te geven in kosten en verantwoordelijkheden tussen gemeente en 

verenigingen. Op deze manier is er sprake van een gelijke behandeling tussen verenigingen. De kosten 

kunnen worden verlaagd door de inzet van vrijwilligers in het kader van zelfwerkzaamheid.  

Voor ons als vereniging betekent het in ieder geval dat we meer moeten gaan betalen en dat hier 

rekening mee moet worden gehouden in de meerjarenbegroting. Het bedrag dat wij aan de gemeente 

moeten gaan betalen daarmee wordt naast het reguliere onderhoud ook de renovatie van de velden 

betaald. Wij hoeven als vereniging niet aanvullend nog rekening te houden met kosten voor de 

renovatie van de velden. 

 

Maar als vereniging blijven we de komende tijd in gesprek met de gemeente om op basis van goede 

argumenten de kosten zo laag mogelijk te houden. 

 

Vanuit de vergadering worden diverse vragen gesteld. 

 

Vraag Hennie Verhoef: Blijft de SBSH nog wel bestaan? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Ja op dit moment wel. 

 

Vraag Wim van Haren: De gebouwen zijn van de vereniging. We zouden van de gemeente geld moeten 

toekrijgen. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Het beleid buitensportaccommodaties gaat alleen om onderhoud en 

renovatie van de velden. Het gaat niet om het straatwerk, groenvoorzieningen en de gebouwen.  
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Vraag Boris van Seeters: Wat betekent de verhoging voor de vereniging? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Op dit moment betalen wij € 25.000,- aan de SBSH voor gebruik van de 

velden. Het bedrag naar de SBSH zal met dit nieuwe beleid komen te vervallen. Als wij als vereniging 

aan de gemeente meer moeten betalen dan dit bedrag dan heeft dat direct gevolgen voor ons 

financiële huishoudboekje. 

Reactie Hans van der Stok(bestuur): Dit speelt overigens nog niet voor komend jaar. In onze 

meerjarenbegroting zal het bedrag wat we moeten gaan betalen naar voren komen. 

 

 

Bestuurssamenstelling 

Aftredend en herkiesbare vanuit de Raad van Toezicht: 

• Jacco van Lint – tot 01-08-2025 

• Mariëtte Pennarts – tot 23-11-2026 

• Boris van Seeters – tot 23-11-2026 

De leden gaan akkoord met de herbenoeming van de leden van de Raad van Toezicht.  

 

Aftredend en herkiesbare vanuit het bestuur: 

• Hans van der Stok – tot 31-12-2026 

De leden gaan akkoord met de herbenoeming van Hans van der Stok als penningmeester.  

 

Besluit nieuwe voorzitter bestuur: 

• Johan van der Stok – vanaf 01-01-2024  

De leden gaan akkoord met de benoeming van Johan van der Stok als nieuwe voorzitter.  

 

Aftredend als voorzitter en herkiesbare vanuit het bestuur: 

• Ad Spruit – vanaf 01-01-2024 geen voorzitter maar tot 01-08-2025 bestuurslid Onderhoud en 

Accommodatie 

De leden gaan akkoord met de herbenoeming van Ad Spruit.  

 

De feestelijke overdracht van de voorzittershamer zal plaatsvinden tijdens de opening van vernieuwde 

kantine op 06-01-2024. 

 

Vanuit de vergadering wordt de onderstaande vraag gesteld: 

 

Vraag Jos Hilhorst: Is de Raad van Toezicht nog wel nodig? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Dit ligt bij de leden. Voor nu is de Raad van Toezicht weer voor 3 jaar 

benoemd. 

 

 

Verbouwing 

De voorzitter en de penningmeester geven uitleg over de (financiële) status van de verbouwing.  Een 

grote dank gaat uit naar alle vrijwilligers, sponsoren en leveranciers die hebben geholpen. Daarnaast 

speciale dank aan de bouwcommissie. 
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In de verbouwing zijn o.a. de onderstaande extra zaken uitgevoerd: 

• Verhoogd terras 

• Toiletgroepen 

• Nieuwe geluidsinstallatie kantine 

• Ontwerp en realisatie uitstraling accommodatie 

• Reclameborden 2e ring 

 

De leden geven formeel akkoord voor de verkoop van locatie Zuid aan de YellowBellies. 

 

Wat betreft de kleedkamers die we door de verkoop van locatie Zuid gaan missen gaan we een pilot 

houden om te zien of we daadwerkelijk extra kleedkamers moeten gaan realiseren op locatie Noord. 

Het bestuur wil voorkomen dat er onnodig extra kosten worden gemaakt voor nieuwe kleedkamers.  

 

Het bestuur wil voorkomen dat er onnodig extra kosten worden gemaakt voor nieuwe kleedkamers.  

 

Vanaf 01-01-2024 is het niet toegestaan om in de kantine, de tribune en het bordes te roken. Er zal 

onderzocht gaan worden om de gehele accommodatie rookvrij te maken. 

 

Vanuit de vergadering worden de onderstaande vragen gesteld: 

 

Vraag Wim van Heumen: Er is netjes gewerkt tijdens de verbouwing. Het kost veel geld maar zo’n 

verbouwing doe je ook maar één keer. 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): De complimenten gaan uit naar de bouwcommissie. 

 

Vraag Dick Eskes: Wat is de opbrengst van kantine Zuid? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): € 200.000 

 

Vraag Wim van Heumen: Is de verkoop per 01-01-2024? 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): Het transport zal in december plaatsvinden. 

 

Vraag Wim van Heumen: Hoe is de opstal geregeld? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Recht van opstal is geregeld met gemeente. YellowBellies met de 

gemeente voor locatie Zuid en wij met de gemeente voor locatie Noord. 

 

Vraag Jos Snel: Gaan de YellowBellies ook naar Noord? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Waarschijnlijk gaan de YellowBellies in het oude schoolgebouw van de 

Howiblo. De YellowBellies gaan nog wel 1 veld huren. 

 

Vraag Hennie Verhoef: De kisten die er mogelijk gaan komen bij de velden om tassen in op te slaan die 

moeten wel hufterproef zijn. 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Hier wordt inderdaad wel aan gedacht. 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Deze zijn dan bedoeld voor de zaterdagen. 
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Opmerking Jan de Beus: Teams doen de kleedkamers op slot. 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): De regel is dat de kleedkamers op zaterdag niet op slot gaan. Bij 

bepaalde teams zoals het eerste gebeurd dat wel en daar wordt zoveel mogelijk rekening mee 

gehouden. Bij de laatste wedstrijden van de senioren is dat ook geen probleem. 

 

Vraag Wim van Haren: Waar moeten de teams dan hun kratje bier drinken als andere teams ook 

gebruik kunnen maken van een kleedkamer? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Het drinken van een eigen kratje bier is niet de bedoeling. Maar als 

het dan gebeurd dan is het bij de senioren geen probleem omdat dit vaak de laatste zijn die de 

kleedkamer gebruiken. 

 

Vraag Dick Eskes: Is het gebruik van elektronische sloten geen optie? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Hier is onderzoek naar gedaan maar de kosten zijn enorm om dit uit 

te voeren. 

 

Vraag Martijn te Riele: Is het normaal om kleedkamers niet op slot te doen? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Je ziet dit steeds vaker bij verenigingen gebeuren. Teams nemen de 

kleding mee naar de dugouts op het veld. Wij zijn dus aan het nadenken over lockers of kisten waar 

teams van gebruik kunnen maken. Maar ook dit gaat geld kosten. 

 

Vraag Cor Verkleij: Wat gaan we doen als blijkt dat er toch kleedkamers nodig zijn? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Uit onderzoek is gebleken dat dan de meest interessante optie is om 

units te gaan plaatsen in plaats van kleedkamers zelf te bouwen. 

 

Vraag Terus Sluis: Zijn losse units op Zuid een optie? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Dat is vooralsnog geen optie. We willen alle kleedruimte op locatie 

Noord houden en de YellowBellies hebben een ander idee over de kantine van locatie Zuid omdat zij 

daar groots gaan verbouwen. 

 

Vraag Terus Sluis: Wanneer gaan de YellowBellies verbouwen? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Definitieve planning is nog niet bekend maar in ieder geval na de 

zomer van 2024. 

 

Vraag Jan Tuithof: Blijft de tribune op Zuid nog wel bestaan? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Dit is een mogelijke optie maar daarover is nog wel overleg voor nodig. 

 

 

Vragen na afloop van de presentatie van het bestuur 

Vraag Ad Vendrig: Is er een mogelijkheid voor een scherm voor mededelingen zoals bijvoorbeeld voor 

de hoeveelheid opgewekte energie? 

Reactie Edgar Vendrig: Er zijn voorbereidingen getroffen voor een tv aan de buitenkant maar dit is nog 

niet voorzien. Eventueel kan het presenteren van de hoeveelheid opgewekte energie ook op het 

ledscherm. 
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Vraag Boris van Seeters: Er is veel minder plaats voor het stallen van de fietsen? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Er zijn fietsenrekken weggehaald vanwege de verbouwing van het 

buitenterrein van de kinderopvang in de sporthal. Dit is zonder overleg gegaan. Wij gaan in gesprek 

met de gemeente over meer plaats voor het stallen van de fietsen maar ook voor auto’s. 

 

Vraag Dick Eskes: Gaat de kantine op Noord ook weer verhuurd worden voor kinderopvang? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Dit zou zonde zijn voor de kantine maar is wel goed voor de omzet. 

Reactie Mike Peelen (bestuur): We zien nog wel andere oplossing om meer omzet te genereren zoals 

het gebruik van de kantine door sponsoren. 

 

Vraag Wim van Haren: Hoe gaan we handhaven dat er niet mag worden gerookt. Handhaven is een 

probleem. 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Voor nu is ervoor gekozen dat er niet mag worden gerookt in het 

clubgebouw, op het bordes en de tribune. Handhaven zal zeker een uitdaging worden. De wet zal 

mogelijk ook zijn werk gaan doen als het verplicht wordt gesteld dat op een sportaccommodatie niet 

meer gerookt mag worden. 

Reactie Judy van den Berg: Maar we moeten roken toch niet faciliteren? 

Reactie Benno Vendrig (bestuur): Maar als mensen buiten de hekken gaan roken dan zullen er toch 

afvalbakken moeten zijn waar mensen hun peuken in kunnen doen. 

 

Vraag Nelleke Dekker: Er worden feesten georganiseerd in de kantine voor 18+. Wordt er iets voor de 

jeugd geregeld? Ze mogen niet worden buitengesloten. 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): Voor de jeugd worden door het JOC diverse activiteiten 

georganiseerd maar de leeftijd tussen 14 en 18 jaar blijft een moeilijke leeftijd gezien het gebruik van 

alcohol. 

 

Vraag Hennie Verhoef: Hoe zit het met de reclameborden op veld 1 en met de 2e ring? 

Reactie Mike Peelen (bestuur): Bij de overgang naar de vernieuwde kantine worden de reclameborden 

zoveel mogelijk overgezet. Er zal op veld 5, het nieuwe veld 1, een 2e ring gaan komen. De 2e ring op 

het huidige veld 1 zal verdwijnen. 

 

Vraag Hennie Verhoef: Waarom is er bij het beachvolleybalveld geen afrastering voor het zand? 

Reactie Jan Tuithof: We hebben geen afspraak kunnen maken met de volleybal vereniging. Koelkast 

weghalen doen ze niet. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Wij gaan in gesprek met de volleybal vereniging. 

 

Vraag Nelleke Dekker: De mensen van de ronde tafel op Zuid hebben het gebouw al gezien. Het ziet er 

echt mooi uit. Er is bij de verhoging nog geen oprit zodat je er met een rolstoel op kan rijden en ook 

niet van de verhoging af kan vallen. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Er komen nog zogenaamde roomdividers en er komt een oprijplaat. 

Vraag Nelleke Dekker: Is dit voor de opening van 06-01-2024 gereed? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Het doel is om dit in december gereed te hebben. 
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Vraag Edgar Vendrig: Hoe kunnen we voorkomen dat er fietsen voor het hek bij de ingang staan? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Mensen hierop aanspreken. Mensen blijven namelijk gemakzuchtig. De 

vraag is wat we het beste kunnen doen? Misschien iets op de weg schilderen zoals bijvoorbeeld “Geen 

fietsen plaatsen”? 

 

Vraag Martijn te Riele: En wat doen we met de elektrische steps? 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Ook deze mogen niet op het terrein en ook niet voor het hek worden 

geplaatst. 

 

Vraag Edgar Vendrig: Is het misschien een idee om bij uitwedstrijden te verzamelen aan de zijde van 

locatie Zuid om het verkeer/de drukte op locatie Noord wat te verminderen? 

Reactie Marko Hoogenboom (bestuur): We maken dit bespreekbaar met de coördinatoren. 

 

Opmerking Jos Hilhorst: Waar zijn we trots op werd aan het begin van de vergadering aangegeven. 

Wat mij betreft een unieke prestatie van het 1e elftal en het 2e elftal op een heel hoog niveau. 

 

Vraag Gerard Broekman: Ik vind het vreemd dat het 1e elftal gebruik gaat maken van kleedkamer 11 en 

12 en niet van de kleedkamers onder de tribune. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): Kleedkamers 1 en 2 zijn te klein. 

Reactie Hans van der Stok (bestuur): In de rust behandelen van spelers. Dit is nu het besluit en is het 

meest praktische. 

Vraag Gerard Broekman: Wie bepaalt deze keuze? 

Reactie Mike Peelen (bestuur): De VTZ/technische staf. Kleedkamer nummer 12 krijgt kleedkamer 

nummer 1 en kleedkamer 11 krijgt kleedkamernummer 2. Het 1e elftal zal wel in het midden het veld 

opkomen. 

Reactie Ad Spruit (bestuur): We gaan het in ieder geval op deze manier proberen. Dit kan later altijd 

nog worden aangepast. 

 

Opmerking Ad Vendrig: Ik wil hierbij de complimenten uitspreken voor de werkzaamheden van het 

bestuur. 

Dit wordt met applaus ontvangen door de aanwezigen. 

 

 

Vrijwilligers en sponsoren 

De voorzitter bedankt alle vrijwilligers en sponsoren voor hun bijdrage in het afgelopen seizoen. Dit 

geldt uiteraard ook voor vrijwilligers en sponsoren die het afgelopen seizoen zijn gestopt. 

 

 

De penningmeester trakteert de aanwezigen op een drankje. 

 

Sluiting 

De vergadering wordt om 21:07 uur gesloten.  


